

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 24-05-2026 10:17:32 AM Subject: Appointment of a Board Member	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 24-05-2026 10:17:32 AM الموضوع: تعيين عضو مجلس ادارة
National Industries Group Holding Company appointed Mr. Mohammed Tariq Hamad Yousef Al-Ahmad Al-Thaqib, a Kuwaiti national, as its representative on the Board of Directors of Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries Company (MECO) on 21/5/2026, replacing the resigning member, Mr. Riyadh Salem Ali Ahmed Idris, who resigned on 21/5/2026.	قامت شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة بتعيين السيد محمد طارق حمد يوسف الاحمد الثاقب كويتي الجنسية ممثلاً لها في مجلس ادارة شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م بتاريخ 2026/5/21 بدلا من العضو المستقيل السيد رياض سالم علي أحمد إدريس الذي استقال بتاريخ 2026/5/21
21-05-2026	21-05-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi